
1. DOF NORDJYLLAND

Magnus og Svend Erik Mikkelsen deltog ikke.

Dagsorden:

1. DOF Nordjyllands organisation 

a. Formand Gitte

Henvendelse fra Henrik Weidling

SPÆNDENDE NYT/HØRING om tillæg for naturværdi ved tilskud til pleje af græs- og naturarealer!!!!

Se mail fra formanden den 2. september 2024 kl. 10.17. Gitte har i skrivende stund ikke hørt fra Henrik endnu. 

Han vil gerne tælle fugle på dyrkede arealer.  Andre kan være med. Der kommer mere om det senere.

Anton: Det er enormt vigtigt, at det bliver gjort. Mange tænker bare der bliver lavet græsmarker, så er alt godt

Gunner: Tilskud er blot en af mange ordninger der kommer nu. Græs holder godt på næring, men det undrer mig, at 
det skulle være lige så godt som skov.

Græs er ikke den eneste løsning. Vi mangler biodiversitet.

Pakke til uddeling på biblioteket

Ønske om at få lavet et papir (velkomstpakke) til nye medlemmer, f.eks. med oplysning om MinSide - nogle af vores 
brochurer. 

Spørge hvor de har fundet os henne? Lede dem ind på Min Side.

Gitte har lavet et udkast. Lasse vil gerne arbejde med den – han har i øjeblikket den fulde Adobe-pakke.

Ture 

Gitte er blevet kontaktet af medlemmer om vores ture.

De ønsker der er flere ture i weekenderne. Vi skal tænke på, at vi har medlemmer der ikke kan i hverdagene.

Kælderrummet

Henrik Christoffersen og Preben Gulbæk har bygget reoler i kælderen. Lasse og Gitte har sorteret Ørneklubbens 
inventar for sig, og sat resten i system.

Dato/tid 11. september 2024 kl. 19.00

Sted Golfhuset, Borgmester Jørgensens vej 11, 9000 Aalborg

Deltagere Bestyrelse + Suppl.

Forplejning Gunnar

Tilmeld/afbudFormanden dagen før

Bilag: xxx



Afslag på ægsamling tilladelse

Vi har fået afslag fra NST om tilladelse til at beholde ægsamling, som vi fik doneret. Ægsamlingen skal indleveres til 
NST. Formanden afleverer samlingen ved NST i Skørping og giver giveren besked herom.

b. Kasserer Henny

Fået 17.500 kr fra DOF. Halvårligt.

Heraf Basistilskud til alle 22.248 kr, dog får Kbh tre gange så mange penge. 

Plus 13.000 kr. medlemstilskud.

Vi har lige nu 77.000 kr på vores konto.

c. Indsamling af viden om fugle Svend Erik

udgår

d. Naturpolitisk udvalg Gunnar

Pixi-bog – oplæg klar til bestyrelsesseminar.

Tilbud på trykning af 12 sider 12.000 kr.

Diskussion om, hvorvidt vi skal nøjes med at lave en pdf udgave, folk selv kan hente på nettet.

Snak om hvordan vi skal præsentere den til Naturmødet.

Tegninger: Gitte kender flere forskellige, der kan tegne.

Bjarne Golles – Gunnar kontakter ham. 

Gunnar og Henny laver fondsansøgninger, i håb om at få penge til trykning.

Teater til naturmødet: Gunnar har taget kontakt til forskellige. Vi vil gerne have DOF Ung til at deltage. 

Lasse er helt med. Måske kan vi få inddraget nogle børn i aktiviteten. 

To fugle der står og diskuterer trækruter – skal vi tage den vej???

Vagn Reitz kan muligvis finde en der kan lave fuglevinger.

Måske kan der laves planlagt teater en gang i timen, eller hver anden time.

Verdenskort med trækruter for fugle skal males til naturmødet. Kan evt. kombineres med teaterstykket.

Liselone: Kunne der evt. være dragter til børn i Ørneklubben.

Flagermus orientering: Fået penge og købt udstyr. Styregruppe på 5. Gunnar: Vi har fået lytteudstyr – 

testopsættes i denne tid. Optagelserne tjekkes. Vi er ved at lære. 

e. Ørneklubben Lasse



Vi har ture. Natten i naturen kommer ikke. Vejlernes Dag d. 15. oktober.  Skrevet til Josefine ang. 

vores arrangementer.

24. nov. juleklip på Ranum Efterskole. Peter Hedegaard Kristensen lærer på Ranum Efterskole bør 

måske kontaktes.

10. nov. arr. For nye medlemmer - også lave noget for Ørneklubben, Lasse har flere ideer.

f. Fugleoplevelser i naturen og events Gitte

Arrangement for nye medlemmer 10. november 2024 kl. 14.00 – 16.00

Tilmelding. 

Der laves ”stationer” der kan besøges. F.eks. med justering af kikkerter.

g. Formidling og kommunikation Torsten

Ny hjemmeside – Det er blevet lovet, at der kommer de første foreløbige sider om halvanden uge. 

Men den lovning har vi hørt før.

Nyhedsmail Lærke

Vi skal have en dato for næste nyhedsmail.

Strukturudvalg

Torsten ønskede indspark og info til, hvad han skal tage med til første møde i udvalget:

Evt. fælles konto til deltagelse i naturarrangementer a la Naturmødet.

Hvorfor får Kbh tre gange så meget i basistilskud?

Tilskud kunne være afhængigt af areal – i forhold til transportomkostninger.

DOF betaler trykning af foldere

DOF betaler for overnatning ved Naturmødet

Kørepenge – hvor mange penge kunne vi have brugt i Nordjylland – int. at vide, inden vi tager det 

med til strukturudvalget.

Kørselsgodtgørelse til fuglestationer – hvor kommer de fra.



2. Sidste hånd på planlægningen af seminar Gitte

Gitte og Gunnar laver endeligt program til seminar. Der skal findes en oplægsholder. Et forskningsbaseret 

omkring fugle. Måske Bjarne Golles.

3. Golf-hus kalenderen er gået amok. Google har lukket kalenderen. Der skal styr på, hvem der logger ind i 

kalenderen – det bliver Henny. Man skal lade være med at logge ind fra mobiltelefonen.

Anni fra biblioteksudvalget skal have et login. Henrik Hald Nørgaard skal have login.

4. Eventuelt Alle

Husk næste møde i Golfhuset er rykket til den 25. nov.


